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El dissabte 18 de novembre es va celebrar una assemblea extraordinària amb 127 socis/sòcies amb dret de vot. El 
secretari del Club, dona les gràcies a tothom per l’assistència i explica que la convocatòria ha estat per dos temes: en 
primer lloc, l’aprovació de l’acta anterior de l’assemblea extraordinària que es va celebrar el 15 de juny del 2023, en 
què serà suficient amb una majoria simple dels assistents i, en segon lloc, la modificació del redactat dels articles 5, 
11 i 11 bis.

El president Xavier Prunera també agraeix l’assistència dels socis i fa un petit resum de per què es troben reunits. 
Explica que volen fer dues modificacions a nivell estatutari d’uns articles que donin reconeixement als majors de 75 
anys i que quedi reflectit, per tal que no quedi a criteri de qualsevol junta directiva, amb l’objectiu de buscar un equilibri 
en les quotes dels socis que asseguri el futur del Club els pròxims deu anys, mantenint el ritme de les inversions que 
s’han fet fins ara i sense haver d’incrementar les quotes dels socis.

En primer lloc, es comença per l’aprovació de l’acta de l’assemblea extraordinària anterior, celebrada el passat 15 de 
juny de 2023, que queda aprovada amb només 2 vots en contra dels 127 possibles. Es pren nota dels noms de les dues 
persones que han votat en contra per si volen impugnar.

A continuació s’aborda el segon punt de l’ordre del dia, que és la modificació del redactat dels articles 5, 11 i 11 bis.

El President mostra en una primera gràfica la distribució dels socis per edats, en una segona l’evolució dels títols de 
+65 anys en només 10 anys més de la meitat dels títols del Club serien títols +65, i en conseqüència els ingressos 
anirien baixant encara que s’incrementés l’IPC. Amb aquesta evolució de títols explica que actualment ens trobem 
amb una proporció del 17%, 139 títols, amb quotes reduïdes de +65 anys; i la resta de quotes seria el 83%, on estan les 
quotes familiars, fills de socis, solters, etc., que suporten el pes econòmic del Club i de les diferents escoles esporti-
ves. Continua dient que si no es fa res, si no es canvia el model actual dels estatuts, en 10 anys aquestes quotes de 
+65 anys estarien al mateix nivell que la resta de quotes i les quotes familiars tindrien un gran increment per poder 
mantenir a la resta. La proposta és reequilibrar l’evolució de les quotes per poder mantenir en un futur les escoles, on 
la massa salarial dels entrenadors de tenis, pàdel i natació és la més important del Club, i no haver d’incrementar les 
quotes a tots els socis. I per això la proposta de la Junta Directiva és passar les quotes sènior +65 a dues modalitats 
a partir dels 75 anys, una amb ús d’instal·lacions esportives que tindria una reducció del 25% sobre la quota familiar, 
i una altra sense ús d’instal·lacions esportives amb una reducció del 65% sobre la quota familiar. Això ha de quedar 
registrat a nivell estatutari perquè no quedi a criteri de qualsevol junta directiva, i que els imports sempre estiguin 
vinculats a la quota familiar.

A continuació explica el benefici de ser socis del Club Tennis Natació Sant Cugat com a entitat d’utilitat pública, ja que 
dona dret a una desgravació fiscal directa que és una deducció de l’import total que es paga de les quotes socials. El 
Club emet un certificat que envia a Hisenda, on dels primers 150 € gaudeixen d’una desgravació del 80% (120 €) i la 
resta un 40% a partir del 3r any. Seria un 35% si l’import que el soci ha pagat és inferior a l’any anterior, però és molt 
difícil perquè normalment amb un petit increment a la quota d’1 o 2 €, ja s’està en una xifra superior. Tothom entra en 
aquesta deducció perquè té un topall del 10% de la base liquidable, per tant, parlem d’una base liquidable molt baixa i 
tots els socis entren segur en aquesta desgravació. Això vol dir que per als socis que ara paguen la quota familiar de 
127 €, la quota neta mensual és de 71 €, gràcies a la reducció a la renda. A la quota de solters, fills de socis, separats 
o divorciats que paguen 77 €, se’ls hi converteix en 41 €. I les dues quotes proposades avui, la de +75 anys amb ús 
d’instal·lacions esportives sense cap restricció de 95 € (25% de reducció de la familiar), quedaria en una quota neta 
mensual de 52 €; i la del soci de +75 anys sense ús d’instal·lacions esportives, però que vol venir a jugar a cartes i estar 
amb els amics i la família, que ara paga 37 € li acaba quedant en 16 €.

A la darrera gràfica es veu el resultat de l’evolució dels títols amb la proposta de la Junta Directiva, que en comptes 
de fer-ho amb els títols +65 es fa amb els +75. D’aquí a 10 anys, el 2033, hi ha una proporció del 83% de les quotes 
familiars, de fills de socis, de solters, etc. que poden mantenir tota l’estructura del Club i el 17% de les quotes reduïdes 
dels títols +75, la mateixa situació d’equilibri pressupostari que tenim ara.

Amb aquestes dades no caldrà pujar les quotes dels socis i es podran seguir fent totes les inversions necessàries en 
sostenibilitat com el projecte de reutilització de l’aigua i les millores de la casa club.

El secretari pren la paraula i explica com quedaria el redactat de l’article 5. Diu que abans es reconeixia als estatuts la 
figura del soci sènior, però no estava a l’article 5è, que és on es defineix els tipus de socis del Club. La proposta seria 
afegir a les categories de socis familiar, jovenívol i sènior solter, al soci sènior, per tenir una concordança a l’article 5è 
amb el què posa als estatuts a l’article 11 i 11bis.

Continua explicant la base del que s’està aprovant a l’assemblea, llegint els articles 11 i 11bis actuals i dient que la 
proposta, per coherència, és ajuntar els dos articles en un únic article 11, que quedaria redactat de la següent manera:

Art. 11è. Serà SOCI SÈNIOR amb dret a ús de totes les instal·lacions el soci titular i el cònjuge que siguin ambdós 
majors de 75 anys. Els socis SÈNIORS gaudiran d’una quota social reduïda en un 25% respecte de la quota familiar, 
fixada anualment per la Junta Directiva.
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Aquells socis o sòcies sèniors majors de 75 anys, titular i cònjuge, que només facin ús de la sala de jocs, terrassa i 
casa club, i que en cap cas utilitzin les instal·lacions esportives, podran acollir-se a una quota social reduïda en un 65% 
sobre la quota familiar.

Tot seguit s’obre el torn de precs i preguntes.

El soci Albert Grau diu que no entén per què han de ser les dues persones de la unitat familiar les que han de tenir 
els 75 anys, i perquè, quan una persona agafa la modalitat de jugar a dòmino, no es pot alliberar el títol perquè entri 
gent jove.

El President respon que poder tenir les quotes sènior +75 és un luxe, que cap club de Catalunya les té, i que s’han de 
poder donar als socis que han demostrat una antiguitat de més de 25 anys aproximadament. La Junta Directiva també 
vol evitar la possibilitat d’aparició de conflictes entre socis amb la mateixa edat i quotes diferents.

A la segona pregunta explica que tots els socis amb antiguitat, i fundadors, segueixen al Club, i molts d’ells no volen 
alliberar el títol per un tema sentimental, no se’ls pot obligar a fer-ho.

El soci Xavi Busquets proposa que entrin al Club més famílies com la seva, que paga molts diners a l’any, alliberant 
títols dels socis de +75 i entrant famílies joves.

El President respon dient que la proposta de la Junta és per donar estabilitat durant els pròxims 10 anys, però podria ser 
que alguna Junta Directiva hagi de fer una ampliació del límit de títols que ara està en 890, convocant una assemblea. 
S’han fet estudis d’ocupació sobre els 840 títols actius, amb un màxim de 890 títols emesos com consta a l’auditoria, 
i ens dona un equilibri de 2400 socis per jugar a tenis i pàdel. La majoria dels socis demanen que no entri ningú més 
i dins d’aquests ja estan comptats els socis amb quota de cartes. El secretari diu que actualment hi ha una llista d’es-
pera de 99 persones, en la que es dona prioritat d’entrada a les famílies amb fills.

El soci Francisco José De Latorre pregunta si els socis amb quota de +75 anys sense ús d’instal·lacions poden anar a 
les classes dirigides, ja que en aquesta es paga una quota a part.

El President li respon que la quota de cartes és només per jugar a cartes o anar a la terrassa, no es pot fer cap activitat 
esportiva al Club.

Francisco José De Latorre fa la proposta de crear una quota pels socis de +65 anys sense ús d’instal·lacions perquè 
puguin utilitzar-les tres dies per setmana de 8.00 a 14.00 h, unes hores en què quan ell jugava, les pistes de tenis 
estaven infrautilitzades.

El President li explica que ja ho han pensat i estan treballant en la figura del soci alumni, igual que a les universitats 
i grans empreses, que quan no s’està actiu es crea aquesta figura. Els darrers anys l’ocupació de pistes de tenis és 
més alta amb campionats masculins i femenins, classes particulars, etc. Les pistes de pàdel si que estan una mica 
més buides als matins. Acaba dient que els nostres estatuts no contemplen el pagament per ús de les instal·lacions 
esportives, i no volem un Club on es pagui per ús.

El soci Josep Garcia diu que no es pot lluitar contra la piràmide demogràfica, proposa lluitar contra l’edat amb un tema 
econòmic, innovant i reinventant-se, amb noves entrades. Per no perjudicar el soci i perquè la gent de certa edat faci 
esport.

El President respon que el més fàcil seria no fer res, però el que fan és una proposta perquè el Club pugui seguir amb 
la situació actual d’inversions, de despeses de manteniment, de convivència i d’ús de les instal·lacions esportives sense 
restriccions durant els pròxims 10 anys. El Club s’ha de mantenir entre tots, és un tema de solidaritat, tots els que 
estem aquí és perquè ho podem pagar. No pot ser que els que paguem quotes familiars, financem els títols +65 perquè 
no podem créixer en número de títols per compensar.

El soci Carles Jordà comença exposant que té la sensació que es penalitza als que tenen més de 65 anys, que s’hauria 
de buscar una altra solució com per exemple fer pagar per ús, com es feia abans. No està d’acord amb la proposta i 
proposa buscar vies alternatives per gent jubilada que té menys ingressos, que si no vol jugar a tenis que pagui una 
quota diferent del que juga cada dia.

El President respon que el pagament per ús no ho contemplen els estatuts i no funcionava, ja que hi havia queixes pels 
cànons i era complicat de gestionar administrativament. Per això al final el que s’ha fet és una reducció del 25% sobre 
la quota familiar, sense límit d’ús de les instal·lacions, que estem parlant d’una quota neta de 52 €, i que aquesta quota 
de majors de 75 anys quedi registrada als estatuts perquè no quedi a criteri de cap junta directiva. La quota de 65 a 
75 anys és una quota familiar neta de 71 € per utilitzar totes les instal·lacions esportives, que és la més econòmica 
de Catalunya.

El soci Lluís Jiménez manifesta que hi ha dues opcions, votar si o no. Què passa si es vota que no, doncs que es deixaria 
obert el tema a criteri d’una junta directiva que posi una quota per compensar el dèficit d’ingressos. Si es vota que si, 
es blindaria i quedaria registrat a futur.

El soci Sebastián Díaz agraeix el treball de tots els membres de la Junta durant aquests anys, així com la millora en la 
comunicació i realització de la convocatòria d’aquesta assemblea extraordinària. Fa dues preguntes: per què els socis 
individuals solters, separats i vidus no tenen els mateixos drets als 75 anys? I si la proposta és rebutjada, si la Junta té 
la intenció de tirar endavant les quotes sènior +75 tenint en compte els articles vigents dels estatuts.
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Sobre la primera pregunta el President explica que la quota de socis fills de socis, solters, separats, de 77 € que es 
converteix en una quota neta de 41 €, és un privilegi per un acord de Junta Directiva, en què el soci que es separava o 
divorciava podia tenir aquesta quota creada pels fills de socis, però el Club és de quota familiar que és la que haurien 
de tenir tots els socis inclús els separats.

A la segona el secretari respon que quan es va crear l’article dels estatuts era pels socis que no utilitzaven les instal-
lacions i se li va donar la volta, fent-lo servir per als que les utilitzen. El que es proposa avui és no deixar-lo a criteri 
de cap junta directiva. El President aclareix que l’article es va aprovar en una assemblea el 26 d’abril del 2003, a on 
la quota sènior +65 no podia fer servir les instal·lacions esportives. Això ha estat una aplicació incorrecta de l’article i 
s’hauria d’aplicar com es va aprovar pels socis.

La sòcia Cecilia Guzmán proposa fer una comissió que estudiï els diferents casos de socis que juguen de +75 i que no 
juguen de +65, tenint un o dos anys al davant per innovar i consensuar les propostes.

El President respon que la proposta de la Junta Directiva ja s’ha treballat amb molts socis i s’ha consensuat amb tots 
els expresidents, per tal de poder-la votar aquí, avui.

A la darrera pregunta Albert Garcia pregunta en cas de no aprovació, quan s’hauran d’incrementar les quotes familiars 
per fer sostenible el Club.

El secretari respon que no s’ha estudiat, però que evidentment s’hauran de pujar per mantenir l’estructura i el mante-
niment del Club.

Previ a procedir a la votació del segon ordre del punt del dia el secretari explica que es necessita majoria qualificada 
per la seva aprovació, és a dir, el vot favorable de les 2/3 parts dels vots dels assistents. Finalment, realitzada la votació, 
queda aprovat el segon punt de l’ordre del dia amb 91 vots a favor, 24 vots en contra i 12 vots en blanc.

Es dona per finalitzada l’assemblea extraordinària amb aquest resultat.


